
Obec  Korytárky

Korytárky 215, 962 04 Korytárky

Číslo spisu: OcÚ /89-004/2019

Z á p i s n i c a
z tretieho  zasadnutia Obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo 20. 03. 2019  

v Korytárkach

Prítomní: Dušan Mitter  – starosta obce, Anna Lapínová, Miroslav Debnár, Mgr. art. Roman  
                Malatinec, Juraj Malatinec,  Bc. Pavel Šufliarsky, Pavel Václavík–    poslanci  
                Ing. Ivan Sivok, hlavný kontrolór obce

Program: 1. Otvorenie zasadnutia
                2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
                3. Voľba návrhovej komisie
                4. Kontrola  uznesenia
                5. Prejednanie VZN č. 1/2019 – Zásady odmeňovania poslancov OZ 
                6 .Návrh na odpredaj osobného motorového vozidla BMW
                7. Návrh rozpočtu obce na rok 2019
                8. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce na rok 2019
                9. Doplnenie členov jednotlivých komisií zriadených pri obecnom zastupiteľstve
              10. Rôzne                                       
              11. Návrh na uznesenie                
              12. Záver                          
                                       

1. Otvorenie zasadnutia
Tretie  zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a ďalej viedol starosta obce Dušan Mitter o 17.05 h,
ktorý zároveň privítal poslancov. Predložil plánovaný program dnešného zasadnutia.  Program OZ bol
schválený.  
Hlasovanie
Za: Mgr. art. R. Malatinec, M. Debnár, Bc. P. Šufliarsky, A. Lapínová, J. Malatinec.   P.Václavík  
Proti: Ø
Zdržal sa: Ø

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
Za zapisovateľku na dnešné zasadnutie  bola určená Ing.  Ľubica Hladká,  zamestnankyňa obce a za
overovateľov zápisnice Anna Lapínová a Mgr. art. Roman Malatinec       
   
3. Voľba návrhovej komisie
Predsedajúci predložil návrh na voľbu členov návrhovej komisie v zložení: Juraj Malatinec, Miroslav
Debnár. Predložený návrh bol jednohlasne schválený.

Hlasovanie



Za: Mgr. art. R. Malatinec, M. Debnár, Bc. P. Šufliarsky, A. Lapínová, J. Malatinec.    P.Václavík
Proti: Ø
Zdržal sa: Ø

4. Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zastupiteľstva
Kontrolu vykonal starosta obce. Uznesenie č. 17/2017, bod E.1. 
- Pracovné stretnutie poslancov vo veci „cesta do Lapínov“ – nesplnené, termíny:
  05. 12. 2018, 22. 07. 2018 
  Úloha ostáva v platnosti. Zodpovedný: starosta obce.  Termín do 30. 04. 2019.
Uznesenie bod E.2.
- Podať žiadosť o dotáciu na Environmentálny fond o financovanie výstavby kanalizácie od 
  školy po napojenie na starú kanalizáciu – nesplnené, termíny: 05. 12. 2017, 22. 03. 2018.
- Dať upraviť projektovej kancelárii výkresovú dokumentáciu na napojenie do starej 
  kanalizácie u Petra Mičudu.
  Úloha ostáva v platnosti. Zodpovedný: starosta obce. Termín do 30. 10. 2019.
Uznesenie č. 18/2018, bod B.2.
- Rekonštrukcia kuchyne, plní sa čiastočne, dokumentácia sa spracúva. Výzva z MAS  
  Podpoľanie ešte nebola. Úloha ostáva v sledovaní.  Zodpovedný: starosta obce. 
Uznesenie č. 20/2018, bod B.2.
- Oprava miestnych komunikácií v časti Zlatnô, pri Kováčovcoch a u Lapínov. 
  Ostáva  v platnosti. Zodpovedný: starosta obce. Termín 30. 04. 2019.  
Uznesenie bod B.3.
- Vysporiadanie pozemkov pod „cestu do Lapínov“. 
  Ostáva v platnosti. Zodpovedný: starosta obce. Termín:do konca roka 2019
Uznesenie bod B.4.
- Realizácia ďalších dvoch svetelných bodov VO v novej ulici. Termín:06.2018, 19. 10. 2018.  
  Úloha nesplnená a trvá ďalej. Zodpovedný: starosta obce. Termín: rok 2019.
Uznesenie bod E.1.
-  Vypracovať  geometrický  plán  na  cestu  „u  Riečkarov“  za  účelom vypracovania  kúpnych  zmlúv.
Geometrický plán je vypracovaný, ale zle. Treba ho dať opraviť. 
   Ostáva v platnosti. Zodpovedný: starosta obce. Termín: 30. 05. 2019.   
Uznesenie bod E.2.
- Zabezpečiť údržbu detského ihriska v parku – ostáva v platnosti. Termín 30. 03. 2018.
  Úloha nesplnená. Ostáva v platnosti. Zodpovedný: starosta obce. Termín: 30. 06. 2019.

5. Prejednanie  a s  chválenie VZN č. 1/2019 -zásady  odmeňovania poslancov OZ  
Návrh VZN 1/2019  predložila Ing. Ľubica Hladká, hospodárka obce. Uviedla, že v návrhu VZN došlo
k jedinej zmene oproti platnému VZN z roku 2015 , a to veta: “poslanec OZ, ktorý sa vzdá nároku na
odmenu,  nemá  na  ňu  nárok“,  aby  VZN  spĺňalo  predpísané  znenie  v  zmysle  zákona  o  sociálnom
poistení.
Hlasovanie: 
Za:  Mgr. art. R. Malatinec, M. Debnár, Bc. P. Šufliarsky, A. Lapínová, J. Malatinec.   P.Václavík
Proti: Ø
Zdržal sa: Ø

6. Návrh na odpredaj osobného motorového vozidla BMW

Návrh na odpredaj predložil starosta obce Dušan Mitter. Uviedol, že aj keď je auto v relatívne dobrom



technickom stave a spĺňa všetky podmienky bezpečnosti,  je na ňom najazdené už cca 420 000 km, je
náročné na údržbu  a zatiaľ nám postačuje motorové vozidlo  Renault Thalia.
Hlasovanie: 
Za:  Mgr. art. R. Malatinec, M. Debnár, Bc. P. Šufliarsky, A. Lapínová, J. Malatinec.   P.Václavík
Proti: Ø
Zdržal sa: Ø

7. Návrh rozpočtu obce na rok 2019
Návrh rozpočtu predložila Ing. Ľubica Hladká, hospodárka obce. Návrh bol predložený ako prebytkový
po započítaní príjmov a výdavkov Základnej školy s materskou školou Korytárky.
Keďže poslanci už uvedený rozpočet prerokovali viackrát na stretnutí poslancov a starostu obce,  nikto
z poslancov nemal k návrhu rozpočtu zásadné pripomienky.

Juraj Malatinec-poslanec
Uviedol, že vzniknutý prebytok v sume  cca 27 700 € nám možno ani nebude postačovať na spoluúčasť
na všetkých rozbehnutých  projektoch.

Dušan Mitter-starosta obce
Podotkol,  že  doteraz  sme ako obec  boli  v  rozpočtovom provizóriu.  Do budúcnosti  bude  potrebné
rozpočet schváliť v riadnom čase, teda už v decembri predchádzajúceho roka.
Hlasovanie: 
Za:  Mgr. art. R. Malatinec, M. Debnár, Bc. P. Šufliarsky, A. Lapínová, J. Malatinec.   P.Václavík
Proti: Ø
Zdržal sa: Ø

8. Stanovisko  hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce na rok 2019
Stanovisko predniesol hlavný kontolór obce Ing. Ivan Sivok. Skonštatoval, že rozpočet je navrhnutý v
súlade splatnou legislatívou a nemá ku nemu výhrady.
Okrem toho informoval  OZ o výsledkoch zisťovania podnetu na požitie  finančných prostriedkov z
odpredaja obecnej bytovky. Všetky prostriedky boli použité v zmysle zákona a v súlade s prijatými
uzneseniami OZ v Korytárkach a to na financovanie MK Ivanišovo, ktorá bola v havarijnom stave a
dofinancovanie ZŠ s MŠ Korytárky.

O 18,10 prišiel na zasadnutie  poslanec Miroslav Mitter

9. Doplnenie  jednotlivých členov komisií pri OZ v Korytárkach:

Dušan Mitter-starosta obce
Vyzval  predsedov  jednotlivých  komisií,  aby  uviedli  mená   navrhovaných  členov  do  jednotlivých
komisií
Mgr. art. Roman Malatinec – poslanec, predseda komisie  kultúry a športu
za členov komisie navrhol: pani Janu Kováčovú a Mgr. Mariku Mičudovú
Hlasovanie: 
Za:  Mgr. art. R. Malatinec, M. Debnár, Bc. P. Šufliarsky, A. Lapínová, J. Malatinec.   P.Václavík, M.
Mitter               
Proti: Ø
Zdržal sa: Ø
Miroslav Debnár-poslanec, predseda finančnej komisie



za členov komisie navrhol : Miroslava Mittera, Annu Lapínovú
Hlasovanie: 
Za:  Mgr. art. R. Malatinec, M. Debnár, Bc. P. Šufliarsky, A. Lapínová, J. Malatinec.   P.Václavík, M.
Mitter                
Proti: Ø
Zdržal sa: Ø
Bc. Pavel Šufliarsky -poslanec, predseda  komisie  ochrany verejného poriadku
za členov komisie navrhol : Lukáša Petreka, Ing. Mariana Krnáča
Hlasovanie: 
Za:  Mgr. art. R. Malatinec, M. Debnár, Bc. P. Šufliarsky, A. Lapínová, J. Malatinec.   P.Václavík, M.
Mitter                
Proti: Ø
Zdržal sa: Ø
Anna Lapínová -poslankyňa, predsedkyňa zdravotnej a sociálnej  komisie
za členov komisie navrhla : Mgr.Katarínu Strakovú a Martinu Psotkovú
Hlasovanie: 
Za:  Mgr. art. R. Malatinec, M. Debnár, Bc. P. Šufliarsky, A. Lapínová, J. Malatinec.   P.Václavík, M.
Mitter               
Proti: Ø
Zdržal sa: Ø
Juraj Malatinec- poslanec, predseda komisie  výstavby a územného plánovania
za členov komisie navrhol : Miroslava Úradníka, Petra Ďalogu
Hlasovanie: 
Za:  Mgr. art. R. Malatinec, M. Debnár, Bc. P. Šufliarsky, A. Lapínová, J. Malatinec.   P.Václavík, M.
Mitter                
Proti: Ø
Zdržal sa: Ø
Pavel Václavík- poslanec, predseda komisie ochrany životného prostredia
za členov komisie navrhol : Rastislava Bystrianskeho, Adriána Ivaniča
Hlasovanie: 
Za:  Mgr. art. R. Malatinec, M. Debnár, Bc. P. Šufliarsky, A. Lapínová, J. Malatinec.   P.Václavík , M.
Mitter  
Anna Lapínová -poslankyňa, predsedkyňa výberovej   komisie
za členov komisie navrhla : Miroslava Debnára, Mgr.art. Romana Malatinca
Hlasovanie: 
Za:  Mgr. art. R. Malatinec, M. Debnár, Bc. P. Šufliarsky, A. Lapínová, J. Malatinec.   P.Václavík, M.
Mitter                
Proti: Ø
Zdržal sa: Ø
Miroslav Mitter-poslanec, predseda komisie ochrany verejného záujmu
za členov komisie navrhol : Juraja Malatinca, Pavla Václavíka a Annu Lapínovú
Hlasovanie: 
Za:  Mgr. art. R. Malatinec, M. Debnár, Bc. P. Šufliarsky, A. Lapínová, J. Malatinec.   P.Václavík , M.
Mitter               
Proti: Ø
Zdržal sa: Ø

10. Rôzne



Starosta obce Dušan Mitter vyzval p. Máriu Lešánekovú, riaditeľku súkromného CVČ Majáčik, aby
predniesla svoj príspevok.
Pani Lešáneková informovala prítomných o fungovaní a aktivitách súkromného CVČ Majáčik, ako aj o
možnostiach   jeho financovania.  Svojím príspevkom chcela  zdôrazniť  potrebu investície  do voľno
časových aktivít detí.

Po prednesení jej  príspevku sa rozpútala  diskusia na túto tému.  Na základe uvedených skutočností
navrhol starosta obce Dušan Mitter, aby sa návrhom  na príspevok pre CVČ poslanci ešte zaoberali na
stretnutí poslancov  mimo zasadnutia OZ, na stretnutí komisie kultúry  a na ďalšom zasadnutí OZ budú
informovať o dohodnutom postupe.

Dušan Mitter- starosta obce
Informoval  o  výsledkoch  a  záveroch  kontroly  z  inšpekcie  životného  prostredia  ohľadom  ČOV  a
kanalizácie v obci a možností jej vybudovania a financovania. Informoval občanov o tom, že obce mali
možnosť do roku 2026 fungovať v doterajšom režime. Nakoľko na inšpekciu životného prostredia  z
našej obce dostali podnet na kontrolu, kontrola bola uskutočnená a z jej záverov vyplýva, že už do
konca tohto roka musíme začať s jednotlivými krokmi, ktoré budú viesť k vybudovaniu novej ČOV a
kanalizácie.  Jedná  sa  hlavne  o  vypracovanie  kompletných  projektov  a  s  tým  súvisiacu  zmenu
územného plánu. Už tieto dva kroky budú stáť nemalé finančné prostriedky.
Ďalej  uviedol,  že  máme  podaný  projekt   na  rekonštrukciu  všešportového  ihriska  a  projekt  na
rekonštrukciu verejného osvetlenia. 
Ďalším problémom je kuchyňa v budove ZŠ s MŠ, ktorá je v havarijnom stave, kde nám kontrola z
Úradu verejného zdravotníctva dala podmienku urobiť  niektoré úpravy do konca augusta. Všetky tieto
investície si vyžadujú množstvo finančných prostriedkov a sú to plánované investície aj na niekoľko
rokov.

Pavel Malatinec-verejnosť
Opýtal sa, ako je to s cestou do Lapínov,  keďže sa to rieši už 8 rokov.

Anna Lapínová-poslankyňa
Uviedla, že uvedená  problematika sa  rieši len 3 roky a nie 8 rokov.

Mgr. art. Roman Malatinec
Uviedol, že urgentne treba riešiť opravu miestnej komunikácie „U Feríkov“a pri p. Rapčanovi, lebo je
už takmer neprejazdná.

Dušan Mitter- starosta obce
Podotkol, že vie o  potrebe riešiť viaceré úseky miestnych komunikácií,  ale čakáme, kým sa zlepší
počasie a postupne  to budeme riešiť.
Poprosil p. Malatinca, aby prečítal návrh na uznesenia.

11. Schválenie uznesenia
Návrh uznesenia predložil člen návrhovej komisie p.  Juraj Malatinec. Tento návrh bol schválený.
Hlasovanie
Za:  Mgr.  art.  R.  Malatinec,  M.  Debnár,  Bc.  P.  Šufliarsky,  A.  Lapínová,  J.  Malatinec.   M.Mitter
P.Václavík  
Proti: Ø
Zdržal sa: Ø





U Z N E S E N I E   č. 03/2019
z     tretieho  zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo  

dňa 20.03. 2019 

OBECNÉ  ZASTUPITEĽSTVO  V  KORYTÁRKACH

A.  berie na vedomie
      1. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu na rok 2019    
      2. Rozpočet obce   Korytárky na roky 2020 a 2021
        
                                                                     
B.  s ch v a ľ u j e

      1.  Program obecného zastupiteľstva podľa pozvánky

      2.  VZN 1/2019 – Zásady odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva

      3.  Návrh na odpredaj motorového osobného vozidla BMW 740.

      4. Návrh rozpočtu obce Korytárky na rok 2019

      5.  Členov jednotlivých  komisií
  
 C.  v o l í      

1.   Návrhovú komisiu v zložení:  Juraj Malatinec

                                                      Miroslav Debnár

  D. k o n š t a t u j e 
   že uznesenie č. 17/2017, bod E.1. 
- Pracovné stretnutie poslancov vo veci „cesta do Lapínov“ – nesplnené, termíny:
  05. 12. 2018, 22. 07. 2018 
  Úloha ostáva v platnosti. Zodpovedný: starosta obce.  Termín do 30. 04. 2019.
Uznesenie bod E.2.
- Podať žiadosť o dotáciu na Environmentálny fond o financovanie výstavby kanalizácie od 
  školy po napojenie na starú kanalizáciu – nesplnené, termíny: 05. 12. 2017, 22. 03. 2018.
- Dať upraviť projektovej kancelárii výkresovú dokumentáciu na napojenie do starej 
  kanalizácie u Petra Mičudu.
  Úloha ostáva v platnosti. Zodpovedný: starosta obce. Termín do 30. 10. 2019.
Uznesenie č. 18/2018, bod B.2.
- Rekonštrukcia kuchyne, plní sa čiastočne, dokumentácia sa spracúva. Výzva z MAS  
  Podpoľanie ešte nebola. Úloha ostáva v sledovaní.  Zodpovedný: starosta obce. 
Uznesenie č. 20/2018, bod B.2.
- Oprava miestnych komunikácií v časti Zlatnô, pri Kováčovcoch a u Lapínov. 




